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§1 Kokouksen järjestäytyminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.15 ja totesi kokouksen lailliseksi ja 

päätösvaltaiseksi.  

 

§2 Kokouksen toimihenkilöiden valinta 

Valitaan pöytäkirjan tarkastajat ja mahdolliset äänenlaskijat. Jani Ollila ja Per-Jona 

Labba valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi ja mahdollisiksi äänenlaskijoiksi. 

 

§3 Nuvan kuulumiset ja ajankohtaiset 

Nuorisotyöntekijä kertoi yleisesti nuorisotoimessa meneillään olevista asioista kuten 

koulunuorisotyön hankehaku vuosille 2023-2024 ja vuoden 2023 budjetin 

laatimisesta. Todettiin, että alkusyksystä on jäänyt pitämättä yksi kokous 

aikatauluhaasteiden takia. 

 

§4 Nuvan järjestämä tapahtuma nuorille 

Nuva oli mukana järjestämässä väärtipäivien tapahtumaa alku syksystä. Tapahtumaa 

pidettiin onnistuneena. Nuva selvittää mahdollisuuksia järjestää loppuvuoden aikana 

nuorille suunnattu tapahtuma yhteistyössä nuorisotoimen kanssa. Nuorisotyöntekijä 

selvittää alustavia kyydityksien hintoja. Samalla todettiin, että loppu vuosi on 

monelle nuorelle hankala ajankohta joulutöiden takia ja tapahtuma olisi syytä 

järjestää marraskuun aikana. Asiasta pidetään tarvittaessa kokous lähiaikoina. 

 

§5 Muut asiat 

Käytiin avointa keskustelua nuorille suunnatuista tapahtumista. Nuva näkee 

tärkeänä, että nuorille pystytään järjestämään tapahtumia, koska nuoret osallistuu 

kun tarjolla on kyydit ja erityistä toimintaa. Hyvänä esimerkkinä väärtipäivien nuorille 

suunnatut toiminnan keräsivät yhteensä noin 180 osallistujaa (disco, Kiepit, elokuva 

ja pakopeli). 

Keväällä 2022 nuorisovaltuusto järjesti tapahtuman lukion tulevaisuudesta, johon oli 

kutsutta päättäviä viranhaltijoita ja poliittista johtoa. Huoli lukiomme tulevaisuudesta 

oli kova ja on sitä edelleen. Nuorisovaltuusto haluaa tuoda asian esille ja toivoo, että 



aiheeseen kiinnitetään huomioita. Asia viedään terveisinä 13.10. pidettävään 

kunnanvaltuuston kokoukseen. Päätettiin, että seuraavassa kokouksessa lukion 

tulevaisuus on omana pykälänä ja asia tullaan laittamaan eteenpäin kunnan 

hallitukselle. 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 17:56 


